
Bestyrelsens beretning for året 2022-2023 

Velkommen til 1 ny ejer: 

Møllegårdsvej 1 a: Trine og Tommy Vand 

 

Bestyrelsen har i løbet af året blandt andet beskæftiget sig med følgende sager: 

Vi er medlem af Gribskov Landligger Forbund og har deltaget i flere møder. Vi får via 

disse møder mange informationer om, hvad de forskellige myndigheder arbejder 

med og hvilke konsekvenser det kan få for vores område. 

På et par af møderne er forslaget/beslutningen om fremtidig affaldssortering og 

afhentning af dette. Lige nu ser det ud til at projektet først bliver klar omkring 

årsskiftet. Det ser ud til at det bliver modellen med flere affaldscontainere og 

forskellige afhentningsterminer. 

Hjertestarteren, som vi besluttede på sidste års generalforsamling, er nu, med nogen 

forsinkelse kommet, og er blevet sat op ved trappe. 

Låsesystemet til strandtrappen har også i den forløbet periode voldt lidt besvær. Der 

er opsat en låsekasse med en ny låsecylinder. Nøglerne til døren er desværre igen 

steget, så pas godt på dem. Ekstra/ny nøgle kan købes for kr. 475.   Desværre er det 

den pris vi skal give hos låsesmeden. 

Trappe til stranden er i den forløbet periode blevet brugt rigtigt meget. Det nederste 

stykke, stentrappen, har fungeret rigtig godt.  

”Sandfodring” Vi troede på sidste års generalforsamling at i 2023 ville der komme 

gang i arbejdet. Lige nu ser det ud til, at der skal afklares om der skal etableres et 

stenrev. Der kommer nok til at vare nogle år endnu inden vi ser arbejdet sat i gang.  

 

2.juni 2023 

På bestyrelsens vegne 

Carl Christian Madsen 

Mine bemærkninger. 

Forsikring: 


